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Referat	  –	  årsmøte	  Vangsjøen	  Vel,	  torsdag	  17.	  april	  2014	  
(Wenches	  fjellkiosk)	  kl.	  16	  –	  17.30	  

Det	  deltok	  39	  stemmeberettigede	  medlemmer	  	  og	  11	  familiemedlemmer	  som	  alle	  ble	  servert	  kaffe	  
og	  boller	  av	  Otto	  Kåre	  og	  Wenche.	  

1. Per	  E.	  Koch	  ble	  valgt	  som	  møteleder/dirigent.	  

2. Innkalling	  og	  saksliste	  ble	  godkjent	  (var	  distribuert	  pr.	  mail	  13.	  mars	  2014)	  

3. Årsberetningen	  ble	  lest	  opp	  av	  møteleder	  og	  godkjent	  	  

4. Styrets	  kasserer	  Trond	  Fremstad	  presenterte	  regnskapet	  for	  2013	  som	  ble	  godkjent	  

5. Styrets	  forslag	  til	  kontingentsatser	  for	  2014	  (uendrede	  satser)	  ble	  vedtatt.	  

6. Styrets	  budsjettforslag	  for	  2014	  ble	  presentert	  og	  godkjent.	  

7. Valgkomiteen	  v/Oscar	  Andersen-‐Gott	  presenterte	  sin	  innstilling	  som	  ble	  godkjent	  (gjenvalg	  

av	  Inger	  Moe	  som	  styremedlem	  og	  Anne	  Karine	  Milo	  som	  grunneierrepresentant.	  	  Knut	  

Borgen	  erstatter	  Trond	  Fremstad	  som	  kasserer	  i	  styret.	  Gjenvalg	  av	  øvrige	  valgte	  tillitsmenn).	  

8. Wenche	  Skogen	  ble	  tildelt	  Vangsjøen	  Vels	  Hederspris	  for	  sin	  iver	  mht.	  å	  yte	  både	  medlemmer	  

av	  vellet	  og	  øvrige	  forbifarende	  en	  service	  som	  samtlige	  TRIVES	  med.	  Møteleder	  forfremmet	  

således	  hennes	  kiosk	  til	  heretter	  å	  bli	  kalt	  	  WENCHES	  PIT	  STOP	  .	  

	  

Straks	  den	  formelle	  del	  av	  Årsmøtet	  	  (dagsorden)	  var	  gjennomført	  	  ble	  følgende	  	  seks	  saker	  -‐	  hvorav	  
to	  var	  tilsendt	  formannen	  en	  uke	  før	  påske	  og	  de	  øvrige	  fire	  sakene	  ble	  tatt	  opp	  på	  møtet	  	  og	  
debattert.	  	  	  

I. PANORAMASKIVE	  	  (en	  sikteskive	  på	  fjelltopper	  som	  viser	  hvilke	  topper	  som	  sees	  i	  horisonten)	  
I	  mail	  fra	  Jan	  Wollan	  (pensjonist	  med	  hytte	  midt	  i	  Rensendgrenda)	  uken	  før	  påske	  tilbyr	  han	  
seg	  å	  tilrettelegge	  for	  dette,	  forutsatt	  at	  Vangsjøen	  Vel	  ønsker	  dette	  samt	  sørger	  for	  
innhenting	  av	  løyve	  til	  oppsetting	  av	  en	  oppmurt	  varde.	  	  Forslaget	  ble	  såpass	  godt	  mottatt	  
(med	  plassering	  på	  Rabalsmellen)	  at	  kommunen	  allerede	  er	  kontaktet	  mht.	  løyve.	  

	  

II. FAMILIEDAG	  .	  Fredag	  13.	  juni	  ble	  presentert	  som	  ÅRETS	  familiedag	  	  	  -‐	  	  da	  Øystre	  Slidre	  
historielag	  samme	  dag	  kl.	  19	  står	  som	  arrangør	  for	  avdukingen	  	  av	  den	  oppsatte	  
minnesteinen	  ved	  Buahaugen	  da.	  	  Styret	  	  oppfordrer	  medlemmer	  om	  å	  møte.	  	  	  
	  
Med	  økonomisk	  støtte	  fra	  Vangsjøen	  Vel	  	  vil	  Wenches	  fjellkiosk	  	  for	  anledningen	  bli	  	  «flyttet»	  	  
ned	  til	  rasteplassen	  ved	  broen	  denne	  ettermiddagen.	  	  	  
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III. Mail	  fra	  Kjell	  Flaten	  om	  tilgroingen	  som	  finner	  sted	  i	  vårt	  område	  ble	  presentert.	  	  

Han	  refererer	  til	  hva	  grunneiere	  og	  hytteeiere	  SAMMEN	  har	  lykkes	  med	  på	  Rennsend,	  og	  
oppfordrer	  hytteeiere	  på	  Buahaugen	  til	  å	  etablere	  en	  «arbeidsgruppe»	  som	  	  vis-‐a-‐vis	  
grunneierne	  kan	  starte	  sonderinger	  .	  	  	  
Årsmøtet	  oppfordret	  Kjell	  Flaten	  til	  å	  ta	  initiativ	  til	  å	  realisere	  sine	  planer.	  

	  

IV. Styret	  ble	  oppfordret	  til	  å	  gi	  kommunen	  honnør	  for	  at	  frikjøring	  med	  snøscooter	  IKKE	  tillates	  i	  
Øystre	  Slidre	  .	  	  (Etter	  møtet	  notat:	  Mail	  til	  kommunen	  v/ordfører	  Kjell	  Berge	  Melbybråten	  er	  
allerede	  sendt.)	  

	  

V. Einar	  Skage	  Andersen	  (styremedlem	  i	  Mellad’n	  Turløyper	  (MT)	  og	  Vangsjøen	  Vel	  sin	  
representant	  der)	  fortalte	  at	  MT	  	  har	  fått	  noen	  klager	  i	  vinter	  på	  at	  skiløyper	  i	  vårt	  område	  
kjøres	  torsdager	  eller	  fredager	  istedenfor	  på	  lørdager,	  slik	  kontrakten	  med	  Leirin	  Skiløyper	  AS	  
tilsier.	  	  Årsmøtet	  anmoder	  Einar	  Skage	  Andersen	  å	  forespørre	  Leirin	  Skiløyper	  AS	  om	  årsaken	  
alene	  skyldes	  kapasitetsproblemer	  eller	  tilfeldigheter	  .	  	  	  
	  
I	  fall	  det	  BARE	  skyldes	  kapasitets-‐problemer	  ber	  Årsmøtet	  MT	  forespørre	  Yddin	  og	  Javnlie	  
løypelag	  	  om	  dette	  løypelaget	  kan	  påta	  seg	  noe	  brøyting	  av	  skiløyper	  hos	  oss.	  (Ny	  bru	  over	  
Yddeåni	  skal	  settes	  opp	  sommer	  2014	  og	  den	  vil	  muliggjøre	  passering	  av	  løypemaskinen).	  

	  

VI. INTERNETT.	  Også	  i	  år	  ble	  medlemmers	  mottak	  problemer	  tatt	  opp,	  og	  med	  spørsmål	  om	  
hvilken	  leverandør	  (Netcom,	  Telenor,	  ICE	  osv.)	  som	  burde	  velges.	  	  Hyttebeliggenhet	  er	  
åpenbart	  meget	  vesentlig,	  så	  Årsmøtets	  	  oppfordring	  blir:	  søk	  	  på	  de	  dekningskart	  de	  ulike	  
leverandører	  tilbyr	  og	  velg	  ut	  i	  fra	  dette.	  	  
	  

	  

	  

Oslo,	  1.	  mai	  2014	  


